
Referat fra fælles bestyrelsesmøde i GFØ vejlav og GFØ den 3. marts 2011 hos Henriette. 
 
Tilstede: Kirsten, Lis, Henriette, Evy, Ulla, Henrik, Annette, Karsten 
 
Referat fra sidste møde blev godkendt 
 
Der blev lagt sidste hånd på dagsordenerne til de to generalforsamlinger d. 30. marts. 
Beslutning om klimavenlig belægning på vejene skal til afstemning på vejlavets 
generalforsamling. Derfor skal de eksakte betingelser for beslutningen indgå i 
dagsordenen og som bilag. 
 
Henriette skriver indkaldelsen til generalforsamlingerne og videresender filen til Karsten, 
der lægger den på hjemmesiden. 
 
Angående salget af stien forhører vi os hos kommunen, om hvordan tinglysningen skal 
foregå – som samlet tinglysning eller en tinglysning for hver parcel. 
 
Der er blevet klaget over et hønsehold og galen fra en hane. Der er rettet henvendelse til 
ejeren, og sagen forsøges ordnet i mindelighed. 
 
 
Referent 
Karsten 


